
FAU MARKAPLASSEN SKOLE

Møtereferat

Sted: Vikåsen 26, 7054 Ranheim

Dato: Tirsdag 30.mai 2023

Tidspunkt: 18:00 – 19:30

Til stede: Signe Marie Søraunet (8.trinn), Roger Gjersvold (9.trinn), Marte Haseth (10.trinn), Rune Haldorsen

(rektor), Jacqueline Sarab Kaldani (9. trinn), Øyvind Rønne (10. trinn)

Fravær: Sissel Holen (8.trinn), Linda Haugen (9.trinn), Lars Johan Hagen (8.trinn)

Referent: Roger Gjersvold

Saksliste / Sak / Stikkord / Referat

Sak Beskrivelse Referat
1 Info om FAU på neste års 8 trinn sitt

foreldremøte 31.05. ‘Hva skal sies fra FAU? Se
vedlegg

● Orientering om innhold i foreldremøtet

● Klassekontaktene og deres rolle savnes og

dette er en funksjon som ikke fungerer

● Diskusjon om organisering

● 3 representanter fra hvert trinn vil foreslås som

erstatning for klasse-representantene.

● Orientering fra rektor i forhold til hvor viktig

FAU er

2 Økonomi i FAU – Status og spørsmål om frivillig
foreldreinnbetaling

Skoleåret 2022/2023:

● Inntekter: FAU mottok ca. 40.000 i

elevinnbetaling og har også fått 33.800 kr fra

Ranheim Paper & Board (mottatt 8. mai)

● Utgifter: FAU har betalt DJ på kr 23.000 og

Bartepizza på ca. 25.000 samt noen

småutgifter + gebyr Vipps på et par

tusenlapper.

● Kasserer har fått spørsmål fra Rune vedr. hvem

som skal betale faktura for bord og stoler.

Svaret er at det kommer an på hvor stor

fakturaen er. Er det mindre enn ca. 23.000 så

skal det være OK

● Dersom vi betaler maks 23.000 for bord og

stoler går vi i 0,- og har en reell saldo (om vi

ikke tar med den ikke-betalte pizzaen fra i fjor)

på ca. 30.000.

Overskudd fra skoleåret 2022/2023:

● Rune sjekker Jessica i elevrådet om ønsker i

forhold til bruk av midlene

● Roger sjekker pris og kvalitet på

bordtennis-bord



3 Rektors hjørne ● Diskusjon rundt 17. mai-feiringen. Mye av

dagen ble «ødelagt» på grunn av været

● Tur for 8. klassingene i regi av turistforeningen

skulle gå opp til Estenstadmarka. Dette endte

dessverre opp i en svært uheldig situasjon

skolene imellom. Hendelsen er politi-anmeldt.

4 Avslutning FAU dette skoleåret og forberedelse
neste skoleår

● Det må velges inn nestleder og kasserer til de

neste 2 år.

● Signe Marie utarbeider et forslag som tar

hensyn til rullering

5 Eventuelt ● FAU-representanter som avslutter verv fikk

skryt for godt arbeid

● Alle enige om at FAU har fungert godt og det

har vært positivt å bidra på skole-foreldre

arenaen


